
 077-8508851טלפון + פקס .    79875מנחם, מיקוד: -כפר
 

 
 
 

 

 23.2.12 שבועימייל 

 .   2012לקראת אישור תקציב  .1
נדחתה. על   29.2.12ביום רביעי ישיבת ועד פתוחה להצגת התקציב שנועדה להתקיים  *

 כמו כן תבוא הודעה על מועד האסיפה בנושא זה.  המועד תבוא הודעה.
 

 לרגל  חופשה של עמליה.  4-6.3.12משרד האגודה יהיה סגור בימים  .2
 

( ובמהלך חודש מרץ ירוססו מטעי השקדים  26.2.12. החל מהלילה )ריסוס מטעי השקדים .3
הימנעו מלטייל במטעים  –ממזרח לקיבוץ וליד המשחטה. בשל החומרים הרעילים 

 ובסביבתם.
 

 . פרטים על לוח המודעות. 11.03.2012 -דמות הקיבוץ העתידי ומקומו במרחב -יום עיון   .4

 
. במרץ לא יצא עלון  וחולק לתאי הדואר למעוניינים. עלון הישוב עלה לאתר עלון כפר מנחם .5

 עקב יציאתה של יהודית לניתוח. נאחל לה הצלחה והחלמה מהירה.

 . פרטים על לוח מהודעות.חיבוק קהילתי ליולדת –יזמה חדשה בכפר מנחם   .6

 
/ http://www.kfar- פורסם בלוח מהודעות. 19.2.12דף הבית של יואב  .7

menachem.org.il/media/board/images/m179/rf0.pdf 

 
 . פרטים על לוח המודעות. גינה קהילתית .8

 
 3.12פרוטוקול פורום חינוך ציבורי מס'   .9
 

 17.2.12תאריך הישיבה: 
שמוליק לדרר, יהודית שוהם, רפי בוימל, מור רפפורט, רוני גרניט, אוכמה אבירם, ליאור  נוכחים: 

 סלע, חלי זלינגר, גיא כ"ץ -אפל
 איןחסרים: 

 סדר יום:  
 עדכונים שוטפים מהנעשה במערכת החינוך בימים אלו. .1
 עדכונים בנוגע לצוות ההיגוי הבלתי פורמאלי.  .2
 הפנינג גיל רך.  .3
 קייטנות הקיץ ביישוב.  .4
 לילדי הגנים בשנת הלימודים הנוכחית. 16-17שעת מסגרת  .5
 גן חובה ומידע בקשר לשנה"ל תשע"ג.  .6
 רך להורים ולצוותים.-חוזים גיל .7

 דיון והחלטות: 

 עדכונים שוטפים מהנעשה במערכת החינוך בימים אלו. .1
 שמוליק עדכן שתהליך החיפוש אחר מנהל/ת חדש/ה בעיצומו.  –א. בלתי פורמאלי 

 גיא עדכן על הנעשה במערכת בימים אלו. המערכת מלווה ע"י רוני צור )מדריכה פדגוגית(       
 שעושה עבודה מצויינת עם המדריכים ויש לשמרה.    

 יהודית עדכנה את הפורום בנושאים שונים והתקיים דיון קצר בכל אחד מהם. –ב. גיל רך 

מנחם  אגודת מתיישבי כפר  
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סיכום: בכל פנייה של תושבים/הורים לאנשי פורום החינוך עם בעיות כאלו ואחרות, יש מצד  
אחד לשמוע את המסר ולהעבירו להנהלה הפעילה )אם נדרש(, ומצד שני להבהיר לפונים 
שעליהם לפנות ישירות לאנשי המקצוע בתוך המסגרות )גננים/ות, מדריכים/ות, מנהל/ת 

 כל דבר לפי העניין(. –מערכת, מנהל קהילה וכו'  
 .אנשי הפורום אינם הכתובת לניהול השוטף של המערכת

 
 עדכונים בנוגע לצוות ההיגוי הבלתי פורמאלי. .2

נסקר בקצרה הסטטוס של צוות ההיגוי לנושא החינוך הבלתי פורמאלי ביישוב. חלקם של אנשי  
הפורום לקחו חלק בדיונים כאלה ואחרים של צוות ההיגוי. הועלה צורך לקיים דיון מקצועי בין  

 אנשי הפורום ואנשי צוות ההיגוי לגבי התהליך. 
סיכום: אנשי הפורום ימשיכו כפרטים לקחת חלק פעיל בתוך צוות ההיגוי. בנוסף, מובילי 

צוות ההיגוי יוזמנו לפגישה משותפת עם פורום החינוך על מנת לשמוע אלו את אלו בהקשר  
 לתהליך.

 

 הפנינג גיל רך.  .3
 התקיים דיון ממוקד בפורמט ההפנינג אותו הציגה יהודית.

 סיכום: 
, כשבוע לפני חג הפסח, במתכונת קהילתית 12.30.3א. ההפנינג יתקיים ביום שישי, 

 משולבת )מעין מסורת "אביבון" מחודשת(. 
 ב. מתכונת היום תהיה דומה לזו של השנה שעברה, תוך שיפורים במקומות הנדרשים.  

מדובר בהפעלת תחנות לפי גילאים בחלק הראשון של היום, ובהמשכו התכנסות של כל 
המערכת לארוח"צ וטקס משותף, אליו מוזמנים כל תושבי היישוב, עם או בלי ילדים/נכדים 

 במערכת החינוך היישובית.
מתכונת היום היא של חוויות משותפות לילדים ולהורים, כך  -ג. עבור הורים לילדי הגנים 

 שדרוש הורה )או סב/סבתא, דוד/דודה וכו'( על כל ילד בגן ויש להיערך לכך.
ד. יהודית תכין רשימת מטלות לביצוע לטובת ארגון היום, וכל אחד מחברי הפורום ייקח על 

 עצמו להפעיל אנשים מהקהילה לטובת ארגון נעים וחלק של היום.
ה. יהודית תנסה לגייס את נערי היישוב לעזרה )נערים מכיתה ז' ומעלה(, ולטובת כך היא 

ט'(, גל בוימל )רכז קן השוה"צ( -תעמוד בקשר עם תום גורדון )מדריך פרוייקט לילדי ח'
 וגיא כ"ץ )מנהל בלתי פורמאלי ומדריך מועדון נעורים(.

 קייטנת הקיץ ביישוב. .4
לאחרונה התקיים דיון עם מתנ"ס יואב )בהשתתפות מנהלת המתנ"ס ניצה נדיל והאחראית על 

החינוך הבלתי פורמאלי חן רוזן( בנוגע לקייטנת הקיץ ביישוב. בדיון השתתפו נציגי הנהלת 
החינוך הפעילה בכפר מנחם, נציגי פורום החינוך ומדריכה בגבע )הדס שניר(. הדיון עסק  
במתכונת הנכונה להפעלת קייטנה ביישוב בקיץ. חברי הפורום עודכנו ואישרו את הסיכום 

 סיכום:  כלשונו.
א. הכוונה השנה היא להפעיל קייטנה באחריות מלאה של מתנ"ס יואב בכפר מנחם )בתוך  

 ביה"ס האלה(, פתוחה לכל ילדי כפר מנחם, ללא שייכות או תלות בגבע. 
 ב. תמחור הקייטנה, ההרשמה והתשלום ייעשו ישירות בין ההורים לבין המתנ"ס.

ג. יחד עם זאת, ימונה אחראי קייטנה מטעם היישוב, שיהווה איש הקשר לצרכי תיאום  
והכנה מראש, ובן שיח מול המועצה בכל הדברים הקשורים לקייטנה )תכנים, מחיר, לו"ז 

 וכו'(. 
ה(, במשך שלושה וחצי שבועות של יולי )לא -ימים בשבוע )א  5ד. תאריכי וימי פעילות: 

סוכמו התאריכים המדויקים(. לאחר הקייטנה תפתח המערכת היישובית את מסגרות גבע 
 במתכונת המתוכננת לשנה"ל תשע"ג לחלק מחודש אוגוסט. 

 0730ו, בין השעות -, ולכיתות ד1600ל  0730ג, בין השעות -ה. שעות פעילות: לכיתות א
 מדי יום.  1400ל

 ו. ההדרכה תבוצע בעיקר ע"י המדריכים הסדירים של גבע. 

 לילדי הגנים בשנת הלימודים הנוכחית. 16-17שעת מסגרת  .5
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בחודשים האחרונים מערכת החינוך היישובית בדקה את האפשרות להיענות לצורך שהועלה 
בימי החול במשך   17ל 16ע"י הורים, ולממש מסגרת נפרדת של שעת פעילות נוספת בין 

השנה. מדובר במסגרת נפרדת, ובה ילדים מקבוצות גיל שונות ישתתפו בפעילות משותפת לפי  
שיקול המערכת, בתוך מבנה אחד או יותר )בהתאם למספר הילדים הרשומים(, וילוו ע"י מספר  

 אנשי צוות הנדרש ע"פ שיקול דעתה של מערכת החינוך.
סיכום: שעת המסגרת הנוספת תיפתח לחודש ניסיון החל מהשבוע הבא )השבוע שמתחיל 

, יום הפתיחה ייקבע בהתאם ליכולות המערכת(. בהתאם לניסיון זה תתקבל החלטה  26.2ב
 האם להמשיך ולקיים את המסגרת הזו בהמשך השנה.

 

 גן חובה ומידע בקשר לשנה"ל תשע"ג. .6
פדגוגית של יהודית שוהם )מנהלת הגיל הרך( ואוכמה אבירם )חברת -נערכה פגישה מקצועית

הפורום, מנהלת החינוך במועצה במשך שנים רבות( יחד עם מירית דגני )מנהלת גיל רך  
במועצה( וגננות החובה של המערכת )יעל קדוש ועדנה קפלן( בנושא מתכונת ההפעלה של גני 

החובה בשנה הבאה. כמו כן, התקיימה פגישה של שמוליק )מנהל קהילה( ורפי )יו"ר פורום  
החינוך וחבר ההנהלה הפעילה( עם מירית דגני בנושאים מנהלתיים )חוק החינם החדש, בינוי  
גנים ביישוב, החזרי כספים להורים ממשרד התמ"ת ועוד(. האינפורמציה שנמסרה בפגישה זו 

גנים בכפר מנחם. כרגע לא ברור   שניהיא שבעקבות החוק החדש, משרד החינוך החליט לבנות 
אופן ותאריך המימוש. כמו כן, כפי הנראה היישוב יקבל לפחות עוד תקן אחד נוסף לגננת. 

תשובות ברורות יותר יינתנו בהמשך השנה. בנוסף, הובהר שלמרות שלגנים הצעירים )גילאי  
( בכפר מנחם יש סמל מעון של משרד התמ"ת, ההורים מכפר מנחם באופן מסורתי  3לידה עד 

אינם מקפידים למלא את הטפסים של משרד התמ"ת באשר למעונות יום, ולכן לא מקבלים 
החזרים כספיים מהמדינה למרות שחלקם הגדול זכאי לכך. כמו כן, כדאי למערכת היישובית 

(, כדי לאפשר להורים לקבל החזרים 3-6לפעול להשגת סמל צהרון לגנים הבוגרים )גילאי   
 ממשרד התמ"ת גם עבור גילאים אלו.

 סיכום: 
א. המערכת היישובית תדחה את תחילת ההרשמה לשנה"ל הבאה בכמה שבועות, על מנת 

 לקבל תשובות ברורות מהמועצה, ולהכין בהתאם את החוזים מול ההורים ומול הצוותים.
ב. לאחר ההרשמה, יימסר כל המידע להורים על מנת לעזור במילוי טפסי התמ"ת לטובת 

 קבלת החזרים כספיים. 
 ג. מנהל הקהילה ייחל בתהליך בקשה לסמל צהרון עבור הגנים הבוגרים.

יחד, כפי שהיה  4-6גילאית )גילאים -ד. גני החובה ימשיכו לפעול בשנה הבאה במתכונת דו
עד היום בגנים דקל וזית(. שני הגנים אמורים לעבור למבנים חדשים שייבנו עבורם ליד 

 ביה"ס האלה בעתיד )נכון לעכשיו לא ברור מתי ובאיזה אופן תמומש תוכנית הבנייה(. 
)רימון ותאנה( ימשיכו לפעול במתכונת הנוכחית, כאשר התמחור   3-4ה. הגנים לגילאי 

 ישתנה בהתאם לתקנים הנוספים שהיישוב יקבל בעקבות החוק החדש. 
 

 רך להורים ולצוותים. -חוזים גיל .7
 בוצע מעבר על סעיפים שונים מתוך החוזה וסוכמו הפרטים האחרונים. 

 סיכום: 
 א. החוזה מול ההורים לגיל הרך אושר על פרטיו. 

 ב. ההרשמה תיפתח בתחילת אפריל, לאחר שמירב הפרטים יתבררו מול המועצה. 
 ג. חוזים מול הצוותים ייחתמו רק לאחר סיום ההרשמה )לקראת תחילת מאי(, כאשר  

 יתבהר מספר הנרשמים.    

 
 רפי בוימל                                                                                               

 יו"ר פורום חינוך ציבורי                                                                                        
 
 


